
PROTOKÓŁ  NR 15 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z dnia 23 wrzesnia 2020 r. 

Porządek spotkania:  

1. Przywitanie gości i stwierdzenie quorum 

2. Rozpatrzenie informacji z przebiegu wykonania budżetu miasta Świdwin za I półrocze 

2020r. 

3. Analiza materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2021r. 

4. Przedstawienie propozycji i zgłoszenie wniosków do projektu budżetu na 2021r. 

5. Wnioski i opinie Komisji. 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.! 

Przewodnicząca Komisji A. S7frańska sprawdziła obecność  członków komisji. Na 7 radnych 

obecni byli wszyscy. Część  radnych uczestniczyła w posiedzeniu zdalne, a część  obecna była na sali 

obrad nr 55 w Urzędzie Miasta Świdwin. 

Radni nie zgłosili uwag do porządku  obrad. W związku z czym komisja przystąpiła do 

prawomocnych obrad. 

Ad.2 

Pani M. Grad Skarbnik Miasta przedstawiła informację  z przebiegu realizacji budżetu Miasta 

Świdwin za I półrocze 2020 r. - załącznik nr 1. 

Przewodnicząca Komisji zapytała panią  Skarbnik jak w jej ocenie wygląda wykonanie budżetu? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wstrzymane były inwestycje, więc ogólnie nie wygląda to 

najgorzej. Mamy nadwyżkę  budżetu 5 mln, zaplanowaną. Inwestycje będą  realizowane w drugim 

półroczu. 

Przewodnicząca Komisji zapytała jak wygląda prognoza? 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że na razie nie wygląda to najgorzej. Mamy dwa miliony do spłaty 

i środki na tą  spłatę  w miarę  zabezpieczamy. Cały czas monitorowane są  wydatki i stan środków na 

koncie. 

Radni więcej pytań  nie przedstawili. 

Ad. 3 Analiza materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2021 r. 

Pani Skarbnik przedstawiła Zarządzenie Burmistrza Miasta Nr WOli 15/20 Burmistrza Miasta 

Świdwin z dnia 11 września 2020 r. - załącznik do protokołu nr 2. 

W dalszej części pani Skarbnik przedstawiła informacje na temat stawek podatków obowiązujących 

w 2020 roku i planowanych na 2021 r. - załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 4 Przedstawienie propozycji i zgłoszenie wniosków do projektu budżetu na 2021r. 

Radny K. Olszewski zgłosił  następujące wnioski: zaplanować  przynajmniej jedną  dwie ulice plus 

oświetlenie - Tęczowa, Jesienna, Letnia, Deszczowa, 

- przebudowa chodników na ulicy Broniewskiego. 

Radna B. Bujak zgłosiła konieczność  wykonania lamp na ulicach Wiejskiej i Zielonych 

Wzgórzach. Zakrycie dachu wieży Bismarcka. 

Pan P. Feliński Burmistrz Miasta powiedział, że ulice wymienione przez radnego Olszewskiego 

musimy uwzględnić  w przyszłorocznym budżecie, ze względu na to, że kończy się  nam tam 

projekt. Zaczęlibyśmy od ulicy Letniej, bo to jest największy koszt. Planujemy też  projekt ulicy 

Opolskiej bocznej, gdzie jest około 150 metrów drogi gruntowej. Tak samo projekt ulicy bocznej 

Toruńskiej. Warto również  uwzględnić  stadion miejski. 

Pan Burmistrz dodał, że składany jest projekt do LGD na podstawowy remont wieży, jej 

zabezpieczenie. 

Radna M. Stępniak zgłosiła zakup systemu do obsługi biura Rady, wyposażenie biura Rady w 

niezbędny sprzęt ( zakup zamykanych szaf), zabezpieczenie środków na zlecenie opracowania 

statutu miasta. 

Radna zgłosiła również  temat fragmentu drogi przy cmentarzu, który należy uporządkować. 
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Przewodnicząca Komisji przedstawiła temat parkingu na ulicy Nowomiejskiej, gdzie miały 

pojawić  się  linie po skosie. 

Pan Burmistrz odpowiedział  Przewodniczącej, że temat był  analizowany. Okazało się, że zgodnie 

z przepisami musi być  znacznie szersza droga. Zabrakło 20 cm. żeby parking mógł  tam powstać. 

Ad.5 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały Nr XX V/138/20 w sprawie zmian budżetu miasta na 

2020 rok wraz z autopoprawką. 

Radni pytań  nie przedstawili i jednomyślnie zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie ( „za" 

głosowało 7 członków komisji). 

Ad.6 

Radni nie zgłosili żadnych spraw. 

Pan Burmistrz przedstawił  radnym propozycję  wyjazdu studyjnego do Karlina w celu zapoznania 

się  z funkcjonującą  tam spółdzielnią  socjalną. 

Radni wyrazili chęć  wzięcia udziału w tym wyjeździe. 

Ad. 7 

Przewodnicząca Komisji ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protpkołowąła 

M.  Tyslzlczuk 
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